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Wethouder Elly opent het overleg en vertelt over werkwijze bij Zundert Floreert. Vanuit de inwoners en de 

politiek leeft al jaren de wens om het beleefpad door te trekken naar de grens/Wernhout. In verschillende 

vastgestelde beleidsdocumenten is dit door de gemeenteraad vastgesteld.  

 

De tijd is nu gekomen om te onderzoeken door middel van een verkenning of er mogelijkheden liggen, 

(koppel)kansen maar ook welke bedreigingen zien we. Daarna kunnen we aan de gemeenteraad deze 

bevindingen voorleggen.  

 

De dorpsraad geeft aan dat ze intensief betrokken zijn bij project Zundert Floreert en dat ze de verkenning 

omarmen. Ze begrijpen ook de belemmeringen maar zoals in project Zundert Floreert kunnen we samen 

kijken welke mogelijkheden er liggen. Het pad hoeft niet strak langs de beek te komen liggen. Ook dorpen 

en bedrijven/horeca zouden meerwaarde in uit deze verkenning kunnen halen. 

 

Wens politiek en inwoners.  

Aanpak Zundert Floreert (vanaf de start direct in gesprek en meedenken ook aan de belangen van andere 

zoals bijvoorbeeld de dorpsraden de agrarische initiatieven ondersteunen.) 

 

 De omwonende ondernemers vinden het prima als er een beleefpad komt, maar deze willen zij niet aan 

hun zijde/niet in hun achtertuin. Ze hebben gepolst bij de bedrijven aan de overkant en die gaven dat ze 

geen problemen hadden maar de aanwezigen spreken niet namens hun. Dit zou in deelsessie met alle aan 

liggende eigenaren besproken dienen te worden. Dan kan echte belangenafweging met elkaar gemaakt 

worden. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De aanwezigen uiten ook hun zorgen: 
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• De verkeersveiligheid(met name oversteken Meirseweg), inbraakgevoeligheid, meer overlast 

d.m.v. meer fietsers. Bedrijven zien vooral minpunten. Voor aanwezigen is de economische waarde 

en hun zowel hun woonsituatie van belang. Voelt alsof dit niet meetelt in de aanleg van het fietspad. 

Maar dat er vooral gekeken wordt naar het economische aspect van bijvoorbeeld horeca en 

toerisme maar niet naar de leefbare kant van de bewoners/ondernemers van het gebied.  

• Verder zit de zorg in afvaldumping en het betreden van hun terrein.  

• Staatbosbeheer en andere eigenaren zijn niet aanwezig. De vraag was of daar nog afstemming 

mee zou plaatsvinden. Toegezegd is dat ook deze partij in de verkenning meegenomen gaat 

worden. 

• Het beleid rondom de bufferstroken is nog zeer onduidelijk. Dit is uitgelegd door Rene Rijken van 

waterschap. Dit houdt in dat als de afmeting van de bufferstrook afhankelijk is van de 

waterkwaliteit. Hier is nog weinig bekend over. Waar komt de vervuiling vandaan. Vanuit België en 

overstort? Dit speelt vanuit Huijbregts en van de Wassenberg wel mee in de eventuele aanleg. De 

Provincie moet bewust zijn van het probleem. Als het op een andere manier ondervangen kan 

worden. Mocht de afstand aangepast kunnen worden in het voordeel van de ondernemer dan zullen 

ze er wel over na willen denken. Vanuit Zundert Floreert wordt er wel gekeken of er een eigen plan 

voor waterkwaliteit kan komen i.p.v. dat deze opgelegd wordt. 

• Honden mogen in het buitengebied namelijk altijd vrij los lopen. Dit heeft ook gevolgen voor het 

veebedrijven.  

• Vanuit het aspect beheer en onderhoud ligt hierin volgens de ondernemers een 

verantwoordelijkheid bij de gemeente.  

• Aan de andere zijde wordt er al veel gewandeld in de gebieden. Doormiddel van het aanleggen van 

een wandel/fietspad dwing je de mensen om niet van de officiële paden te bewandelen 

• Er is al een plan? Er staat een lijn in de omgevingsvisie. Deze toont echter enkel de ambitie. Een 

tracé daarin is nog niet bepaald. Er is geen plan omdat we samen het begin willen maken en samen 

kijken naar wat de wensen en criteria etc. zijn.  

• Op papier kan het wel haalbaar lijken maar wat is het in het echte leven. Het moet in de realiteit 

ook haalbaar zijn. Het moet aan alle eisen voldoen, en anders gaat het niet gebeuren. Duidelijkheid 

richting de Provincie. 

• Als het fietspad aan de andere kant komt hebben een aantal aanwezigen  geen bezwaar. Aan hun 

kant willen zij absoluut geen fietspad.  

• Andere aanwezigen wilt er over nadenken maar kijkend naar koppelkansen in de bufferstrook.  

• Dorpsraad geeft aan dat er wel interesse in is. Ze geven aan zich hard in te zetten om ervoor te 

zorgen dat het voor iedereen akkoord is. Samen kijken naar wat mogelijk, haalbaar en leefbaar is.  

• Mensen fietsen graag langs het water. Maar het is belangrijker om te kijken naar de behoefte van 

de ondernemer en inwoner.  

• Veiligheid in buitengebied is zeer belangrijk en niet dat dit beleefpad gaan leiden naar meer 

onveilige leefomgeving. 

• Hebben jullie ideeën over het een stuk is die niet langs de beek ligt? De overkant heeft geen 

bezwaar.  

• Mensen voelen zich veel meer gehoord als ze in hun gebied beter mee kunnen praten. Vanwege de 

goede gesprekken die gevoerd moeten worden kan er geen tijdspad aan gekoppeld worden. Vooral 

kijken en luisteren naar de belangen. 

• De reactie van anderen over bedrijfsvoering is ook doorn in ogen van de aanwezigen. Vals 

beschuldigd worden in woord en gedrag dat ze nog met verouderen spuitmiddelen en technieken 

bezig zijn terwijl dit niet meer is. Dorpsraad geeft aan dat het ook een kans is om via het beleefpad 

de verduurzaming van de agrarische sector uit te leggen ect. 

• Rust is gedaan als b.v. ook drones over hun huizen vliegen of andere zaken waardoor eigendommen 

niet gerespecteerd worden.  

 

 

 

Onduidelijkheid over doel van het gesprek 

Doel van vandaag is om de bezwaren die er zijn om te draaien naar kansen. Kijken of de ambitie uitvoerbaar 

is. Vanuit Zundert Floreert kan er misschien wat betekend worden voor de agrarische bedrijven. Kijken 

naar wat er mogelijk is vanuit het Rijk of de Provincie.  Dit was bij de aanwezigen onduidelijk. Ze hadden 
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dan anders naar het vraagstuk gekeken. De verwachting was dat het plan er al lag en bij het kruis tekenen. 

Nu blijkt dat het proces van verkenning nog moeten worden opgestart. 

 

Voorstel van uit de aanwezigen: 

• Duidelijk communiceren wat  doel van het overleg is zodat zij zich ook goed kunnen voorbereiden; 

• De genodigden wisten op voorhand niet wat zij konden verwachten. Zij waren echter erg te spreken 

over het feit dat zij vanaf het allereerste begin zijn meegenomen in het proces. Dat er, nog  voordat 

het onderzoeksopzet was bepaald, zij hierover mee konden praten. 

• Alle aangrenzende eigenaren aan Beekdal bij een overleg betrekken. Mogelijk tracé beleefpad in 

deelgebieden op delen 

•  Verschillende raamwerken tonen op de avonden. Laten zien wat de verschillende mogelijkheden 

zijn en dat er niks opgelegd gaat worden. Zo kunnen mensen beter meedenken. Willen het in grote 

lijnen wegzetten. Ook om terug te geven aan de raad.  

• Aandachtpunten die voor meerdere deelgebieden geleden een keer in concept uitwerken en 

voorleggen in andere deelgebieden. Andere aandachtspunten zullen per deelgebied ook als 

maatwerk opgepakt dienen te worden. 

• De aanwezigen blijven als klankbord fungeren en dit zal voornamelijk op de processen gericht zijn. 

• Francien geeft aan mee te willen lezen in de communicatie zoals bv de uitnodigen ect. 

 

 

 

Actie van uit de gemeente: 

 

Afspraken: 

• Van brug tot brug in gesprek met aangrenzende eigenaren. (eventueel kleine groep omwonende 

indien mogelijk en nodig.) Wordt tracé per tracé bekeken. Beide kanten worden uitgenodigd door 

de gemeente in samenwerking met de aanwezigen.  

• Verschillende raamwerken uitwerken met de werkgroep en tonen  op de avonden. Dit dient als 

praatdocumenten. Laten zien wat de verschillende mogelijkheden zijn en dat er niks opgelegd gaat 

worden. Zo kunnen mensen beter meedenken en ook andere varianten ect. zijn nog steeds 

bespreekbaar. 

• Na de zomer zal de gemeente start de gemeente met organiseren van de deelsessies. De gemeente 

faciliteert. 

 

 

 

 


